



aiShell Air 11™

23.05.2024

Technische Daten



aiShell Air 11, Vorderansicht, weiß

	Technische Daten
Modell	aiShell Air 11™
Passend für	11" iPad Air (M2) A2899, A2900
Wasserdichte/ Stoßfestigkeit	IP67 (waterproof up to 1m) / MIL-STD-810G 4.6.5 Procedure IV - Transit Drop (military grade)
Maße (mm)	Länge: 275, Breite: 208, Tiefe: 21
Gewicht	348g
Material	ABS Plastik
Farben	Schwarz, Weiß, Rot, Blau, Gelb, Oliv (auf Anfrage), Coyote (auf Anfrage)
Folien	glänzend, uv
Zubehör	RAM - B/C - 202U, aiShell™ Car Cradle Connector – USB-C, aiShell™ Car Cradle - USB-C, CPS-direct - USB-C /A, CPS-lighter 15.5 W - USB-C, USB-Rack-10 Quicksnapper 10.9, Shell-USB-C Waterproof Connector, Shell Shoulderstrap, Shell Shoulderstrap incl. emergency opening, Shell Handstrap back, Shell Handstrap side, aiShell™ Sunshade 10.9, Magnetic Feet Set, aiShell™ Accessory Kit
Artikelnummern	Unsere Artikelnummern variieren je nach Farbe und Folie die Sie wählen. Eine detaillierte Übersicht finden Sie in unserem Katalog bzw. auf unserer Webseite: www.andres-industries.de

Eine Lösung mit System

Das aiShell 11 wurde speziell für die Verwendung mit dem Apple iPad Pro (1st & 2nd Gen.), iPad Pro 11" (3rd & 4th Gen.) sowie iPad Air (4th & 5th Gen.) entwickelt. Das wasserdichte und schlagfeste Gehäuse besitzt alle üblichen Funktionen unseres bewährten aiShell-Konzepts und wurde um einige neue Features ergänzt. Das Gehäuse lässt sich mit dem entsprechenden Zubehör an jede Anforderung anpassen - dies macht das aiShell 11 zum idealen Begleiter im Alltag, Beruf oder bei Outdooraktivitäten. Neben der standardmäßigen RAM Mount-Kompatibilität verfügt dieses Modell über

verschraubbare Gummifüße an der Rückseite, seitliche Anti-Rutschfüße sowie eine für den Apple-Pencil ausgelegte Stifthalterung - diese können jeweils nach Belieben angebracht und ausgetauscht werden. Die Buttons und Kameras des eingelegten iPads können problemlos von Außen bedient werden. Dank eines neuen Fensters bleibt auch der Lichtsensor des Tablets voll funktionsfähig. Mittels des aiShell Charging Connector - USB-C bleibt das aiShell 11 auch während des Ladevorgangs absolut wasserdicht.



aiShell Air 11™

05/23/2024

Technical Data



aiShell Air 11, front view, white

	Technical Data
Model	aiShell Air 11™
suitable for	11" iPad Air (M2) A2899, A2900
Waterproof / shock resistance	IP67 (waterproof up to 1m) / MIL-STD-810G 4.6.5 Procedure IV - Transit Drop (military grade)
Dimensions	Lenght: 275, Width: 208, Height: 21
Weight	348g
Material	ABS Plastic
Colors	Black, White, Red, Blue, Yellow, Olive (on request), Coyote (on request)
Protective foils	smooth, uv
Accessories	RAM - B/C - 202U, aiShell™ Car Cradle Connector – USB-C, aiShell™ Car Cradle - USB-C, CPS-direct - USB-C /A, CPS-lighter 15.5 W - USB-C, USB-Rack-10 Quicksnapper 10.9, Shell-USB-C Waterproof Connector, Shell Shoulderstrap, Shell Shoulderstrap incl. emergency opening, Shell Handstrap back, Shell Handstrap side, aiShell™ Sunshade 10.9, Magnetic Feet Set, aiShell™ Accessory Kit
Ordernumbers	Our ordernumbers vary depending on what color and protective foil you choose. For a detailed overview, look into our catalog or visit our website: www.andres-industries.de

A system solution

The aiShell 11 was specially developed for use with the Apple iPad Pro (1st & 2nd Gen.), iPad Pro 11" (3rd & 4th Gen.) and iPad Air (4th & 5th Gen.). The waterproof and impact-resistant case has all the usual functions of our proven aiShell concept and has been supplemented with a few new features. The case can be adapted to any requirement with the appropriate accessories - this makes the aiShell 11 the ideal companion for everyday life, work or outdoor activities. In addition to the standard

RAM mount compatibility, this model has screw-on rubber feet on the back, anti-slip feet on the sides and a pen holder designed for the Apple Pencil - these can be attached and replaced as required. The buttons and cameras of the inserted iPad can be easily operated from the outside. Thanks to a new window, the tablet's light sensor also remains fully functional. Thanks to the aiShell Charging Connector - USB-C, the aiShell 11 remains completely waterproof even during the charging process.